
Nuvan gaala 2022 palauteosia / kehityssuunnitelma 

 

Mikä toimi: 

-Tapahtuma sujui hyvin ja suunnitelmien mukaan. Saatiin hyvin nuoria paikalle. 

-Gaalassa ei järjestyshäiriöitä, eikä muita mainittavia ongelmia. 

-Ohjelma rakenne toimi hyvin, pientä säätöä mm. puheisiin. 

-Nuoret viihtyivät gaalassa ja olivat siihen tyytyväisiä. Porukka nautti siitä, kun sai pukeutua juhlallisesti. 

-Kaupungintalo sopii täydellisesti gaalan järjestämiseen. 

 

Mikä ei toiminut: 

-Nuorisovaltuuston ja työryhmien yhteystyö ei toiminut saumattomasti. Asioista keskusteltiin, mutta niitä ei 
merkattu papereihin.  

-Yleisön sisääntulossa tuli ruuhkaa, vain yksi lista. 

-Kutsujen jako-ohjeessa oli joillekin tahoille ymmärtämisen vaikeuksia.  

-Kiire tuli kutsujen teon kanssa ja niiden jakamisen kanssa.  

-äänentoiston ja valot yms. tekniikka toimi hyvin, mutta ne pitää varata ajoissa. Nyt oli vaikea löytää 
toimijoita.  

 

Kehitysideoita: 

-Kesäkuun loppuun mennessä sopimukset esiintyjistä, tekniikasta yms. 

-Tarjoilujen monipuolistaminen 

-Ohjeistavien keskustelujen merkitseminen nuorisovaltuuston pöytäkirjaan.  

-Kutsujen jakamisohjeen tiivistäminen ja päivittäminen. Kutsujen teko ajoissa ja kouluille loka-marraskuu 
vaihde. (Verkkokaupan hyödyntäminen) 

-Kutsuvieraiden sisääntulon ohjeistaminen ja kehittäminen. 

-Järjestyksenvalvojien ohjeistaminen. 

-Varmistetaan kutsuvieraat, että kaikki varmasti mukana. 

-Budjetin kanssa tarkkana, mahdollinen korjaus mikäli tarvetta. 

-Juhlapaikalta ei poistuta (Yksi järjestyksen valvoja alas varmistamaan) 

-Käytetään paikallisia artisteja ja bändejä 

 


